
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 28. september 2022 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Møller 
Næstformand: Niels-Henrik Holm 
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Jesper Meyland, Mette Bertram, Christian 
Thorkildsen, Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Julie Boeskov og Simon Johansen 
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen og Andreas Ralund  
Elevrepræsentanter: Emma Bruhn og Rolian Ibich 
Skoleleder: Louise Schaaf  
Souschef: Peter Hindborg 
SFO- og klubleder: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Mette Bertram, Christian Thorkildsen og Gert Hochreuter 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 18.00 Formøde 
 

18.00 - 18.10 
(10 min.) 

1. Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt 

Godkendelse 

18.10 – 18.40 
(30 min.) 

2. Kort præsentationsrunde af Skolebestyrelsens medlemmer 
(nye som gamle) 
Alle SB-medlemmer fortæller kort om sig selv:  
- Navn 
- Arbejde / beskæftigelse (kort) 
- Har man en særlig interesse, funktion, rolle eller lign., som 

kan være til gavn i SB? Det kunne fx være gode 
skriveegenskaber, godt kendskab til skoleverdenen, 
kommunikation på andre sprog, god kontakt til bestemte 
forældregrupper, god til sociale medier eller noget helt 
helt andet…   

 
Bestyrelsen præsenterede sig selv 
 

• Velkomstfolder og Forretningsorden medsendes referatet til 
bestyrelsesmedlemmerne 

• De nye bestyrelsesmedlemmer oprettes i Teams-mappen.  

• Skolens ledelse undersøger om der i stedet for Teams kan 
oprettes en mappe i One-drive. 

• Bogen ”Håndbog for nye skolebestyrelser” indkøbes og 
udleveres til nye medlemmer 

Drøftelse 

18.40 - 19.00 
(20 min.) 

3. Elevrådet Drøftelse 



a. En tilbagemelding fra bestyrelsen på hvordan forsøget 
med telefoner om fredagen er gået. 

b. Et stort ønske om nyt gulv på toiletterne i udskolingen. 
(hvornår?) 

a. 
Perioden med afprøvningen opleves som kort, da det var i 
slutningen af skoleåret med få reelle skoledage. Det er derfor 
vanskeligt, at foretage en tilstrækkelig evaluering af 
prøveperioden. 
 
 

• Til næste bestyrelsesmøde ønskes en tilbagemelding fra 
udskolingslærerne, om et oplæg til hvordan en ny 
prøveperiode kan se ud.  

 

• På baggrund af oplæg fra lærerne, besluttes der på næste 
skolebestyrelsesmøde de endelige rammer for en ny 
prøveperiode.  

 

• Elevrådet giver en tilbagemelding på idéer til aktiviteter i 
frikvartererne. En yderligere drøftelse omkring evt. indkøb og 
tilrettelæggelse af aktiviteter til frikvartererne tages i skoleregi. 

 
b. 
Ønsket er blevet givet videre til ETK. Elevrådet opfordres til at lave 
et lille skriv til ETK med deres ønske.  
 
Ekstra punkt fra elevrådet:  
 
Temauge: 
Elevrådet ønsker en tilbagemelding på hvorfor temaugerne nu kun 
er hvert andet år i stedet for hvert år. Elevrådet ønsker en 
nærmere drøftelse omkring beslutningen på et kommende SB-
møde. 
 

19.00 - 19.10 
(10 min.) 

4. Opsamling på oplæg på forældremøderne 
- Hvor mange nåede vi rundt på? 
- Feedback til næste år 

 
Skolebestyrelsen lavede primært oplæg på de forældremøder de 
selv deltog på.  
 
Oplægget behøver ikke være en power point, men op til hver 
enkelt hvordan det præsenteres. 
Formanden har udleveret en PP som kan bruges. 
Derudover blev der drøftet, hvordan der rekrutteres til 
skolebestyrelsen og en mere generel oplysning om 
skolebestyrelsen på Ellemarkskolen. 

Drøftelse  



Som supplement til deltagelse på forældremøderne umiddelbart 
efter sommerferien, kan skolebestyrelsen også deltage på info-
mødet for nye forældre i foråret. 
 

19.10 – 19.20 
(10 min.) 

5. Opsamling fra budget 2023-2026 og vores høringssvar  
 

Budgetforslaget besluttes den 11.oktober. Det virker som om 

skoleområdet ikke bliver så hårdt ramt og at sportsklasserne 

endnu engang er blevet fredet. 

Orientering 

19.20 – 19.35 
(15 min.) 

6. Årshjul  
- Kort gennemgang og 
- Hvordan vi arbejder med det fremadrettet 

 
Årshjulet blev gennemgået. Årshjulet bruges bl.a. til at 
lave dagsorden til skolebestyrelsesmøderne og kan være 
med til at give overblik over hvilke punkter der er til 
beslutning. 

Der er i bestyrelsen en generel enighed om, at der skal 
lægges en plan for, hvordan vi vil arbejde fremadrettet, da 
der udover de faste punkter, også skal sikres en 
gennemgang af diverse principper og forretningsorden. 
Derudover ska der lægges en plan for, hvilke 
emner/opgaver vi i bestyrelsen vil have fokus på og 
arbejde med i den kommende tid. 
 

Orientering 

19.35 – 19.45 
(10 min.) 

7. Markering af lærernes (personalets) dag den 5. oktober 
2022.  
Gør vi noget i SB-regi og evt. hvad? Gør eleverne 
noget?  

 
Afholdes den 5. oktober fra kl.07.15 hvor ledelsen tager 
imod medarbejderne ved hovedindgangen, når de møder 
på arbejde. Bestyrelsesmedlemmer og elevråd er 
velkommen til at være med om morgenen. Har man kun 
mulighed for at være med i noget af tiden (fra kl. 07.15-
08.00) er det helt ok. 
Formanden sørger for at skrive et kort og ledelsen sørger 
for at der bliver indkøbt morgenbrød og chokolade. 

Drøftelse  

 Elevrådet kan slutte deres deltagelse her.   

19.45 – 19.55 
(10 min.) 

8. Nyt fra ledelsen 
- En generel status på skolens økonomi  
- Status på det personalemæssige område 

 
Ledelsen orienterede om skolens økonomi, som er mærket 
af, at skolen pt. selv har finansieret inventar til 
faglokalerne. Der afventes en endelig beslutning fra Køge 

Kommune, om beløbet bliver godtgjort eller om skolen selv 
skal dække beløbet ind.  
 
De nye faglokaler blev drøftet og fremvist for de nye 
bestyrelsesmedlemmer. 
 
 

Orientering  



19.55 - 20.00 
(5 min.) 

9. Eventuelt  
Ledelsen nævnte lukkedag, som skolebestyrelsen skal tage 
beslutning om. Det handler nærmere om den sidste skoledag, 
hvor SFO’en holder lukket hele dagen, da personalet holder 
sommerafslutning. Skal denne dag fortsat være en lukkedag 
eller skal der findes en anden dag? Punktet kommer på til 
næste SB-møde. 
 
Der blev spurgt ind til spørgeundersøgelsen, som lige er blevet 
gennemført i SFO’en. Skolebestyrelsen ønsker en præsentation 
af resultaterne. Punktet kommer på ved et kommende SB-
møde. 
 
Der blev talt om fraværsprocent og skoleskifte. Her skulle 
Ellemarkskolen efter sigende, ligge lavest i Køge Kommune. Er 
dette noget, som SB kan være med til at påvirke? 
Punktet tages med til formandens drøftelse med ledelsen ifm. 
Planlæggelse af dagsorden og hvorvidt dette er noget SB kan 
påvirke. 
 
Der blev spurt ind til status på computere i 4. og 5. klasse. Der 
er desværre intet nyt. 

 

Drøftelse 

 

 

 

 

 

 

 


